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- Da, uzeli smo već celokupni ogrev, pet metara drva i oko 5 tona uglja. Imam  parno grejanje, i
sigurna sam da će ta količina biti sasvim dovoljna da izdrži grejanje cele ove zime. Mada, ne
znam  koliko će biti hladno, najavili su oštru zimu, ali za sada nije toliko strašno, i nadam  se da
će tako ostati do kraja.  
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